
Geachte; 

Het zou prettig zijn als de minister het op de rode lijst zetten van het haas en konijnen sluiting van de 
jacht er op in diverse provincies  zou heroverwegen.

De redenen zijn divers zoals ik zo dadelijk zal aangeven.

De tellingen van Sovon, waar de nu rode lijst benoeming van het haas en het konijn 
op is gebaseerd, is onjuist.
De tellingen zijn op specifieke delen gebaseerd, waar het ge-extrapoleert is over de hele provincie.
Wellicht zal in het ene veld meer haas aanwezig zijn, dan in het andere, 
Echter;
Het Haas en Het konijn is geteld als “bijvangst” tijdens tellingen van weidevogels.
Een telling overdag, terwijl het haas en het konijn schemer / nachtdieren zijn ( geworden)
Een telling in een periode met hoog staand gewas en  gras waardoor een zich “drukkend” haas of 
konijn in zijn leger niet zal worden gezien.
Een telling van vogels die zich vliegend of duidelijk zichtbaar overdag foeragerend bewegen, en 
daardoor beter zichtbaar zijn.
Een telling van vogels waar men zich op concentreert, en het haas “an passant” wordt meegenomen.
daarnaast zijn er genoeg vogelaars, die de hazen die ze zien, niet noteren, waardoor er een scheef 
vertekend beeld ontstaat van de hazen populatie. 

De minister zal zich bijvoorbeeld beter kunnen beraden op het “afschaffen” van de mest-injecteer 
verplichting en het daardoor bijbehorende gebruik van sleepslangen.
vele jonge hazen en konijnen, maar OOK weidevogelnesten worden letterlijk verpletterd door de 
zware sleepslangen.  
De “ouderwetse” sproei wagen of tankplaat aanhanger achter de trekker, zorgen weliswaar voor een 
piek in de ammoniak depositie, maar daar is door toepassing van aangepast uitgebalanceerd voer en 
dergelijke een behoorlijke reductie van te verwachten, zoals diverse rapporten aangeven.
nu is het zelfs zo dat boeren die dergelijk voer verstrekken aan hun dieren, daarvoor gestraft worden 
met kortingen en boetes.

Tevens zal het bodemleven verbeteren, omdat de injectie van de ammoniak houdende mest, veel 
bodemleven vernietigd. De hoeveelheid van de ammoniak depositie wordt door injecteren slechts 
vertraagd vrijgegeven, maar is niet significant minder.
Ook hier zijn meerdere rapporten over geschreven in binnen en buitenland door gerenommeerde 
onderzoeksinstituten.

 De Predatie van Het Haas, het konijn , maar ook de weidevogel is een 2e item.
 De rechter heeft zoals de minister weet de jacht op de vos in een aantal provincies “verboden” 
waarvoor nu door de minister een spoed / reparatiewet wordt gemaakt en een rechtsgang wordt 
voorbereid.

Echter, niet alleen de vos, maar ook marters, ratten, verwilderde katten en vrijlopende stropende 
huiskatten, meeuwen, kraaiachtigen, ooievaars en reigers zijn een serieus probleem.
Vele jonge kleine watervogels en weidevogels verdwijnen in de kelen van deze predators.



De minister zou ook deze predator soorten algeheel ter bestrijding vrij moeten geven.
aan de ene kant worden er miljoenen subsidies voor weide- en watervogels biotoop verbetering 
verstrekt, aan de andere kant beschermt de minister de predators…..

Vele weidevogels beschermers zien met lede ogen hoe hun werk, vaak voor niets is , 
door predatie van de nesten en kuikens / jongen.

Het verplicht uitkopen( lees onteigenen) van de boeren is ook een nekslag voor de weidevogels en 
Haas / konijn. Waar huizen of industrie staat zijn geen dieren. 
In de gebieden van de “terreinbeherende NGO’s “zoals staatbosbeheer en natuurmonumenten
Zijn door hun wijze van beheer, zoals geen predator bestrijding toegestaan. ( SBB heeft er een verbod 
op, in de reeenbeheer overeenkomsten, het staat letterlijk zo in het de pacht overeenkomst)
het meerjarig braak leggen van gronden, zorgt voor minder flora schade, door de oude beplanting/ 
gras en onkruidsoorten, tevens voor minder insecten, nodig voor de opvoeding / groei van de 
weidevogels en watervogels. 

Vele jagers zijn trots op hun wild stand, zorgen goed voor hun kleinwild, beheren en oogsten met 
verstand en naar draagkracht van het betreffende jachtveld.
neem de mogelijkheid tot jacht en beheer weg, de animo tot goed verzorgen van hun veld zal minder 
worden of zelfs verdwijnen, met als gevolg een nog verdere verschraling van de kleinwild stand.

Als de jager verwordt tot “schietknecht”van de overheid, zoals nu feitelijk al gebeurt door de 
overzomerende Ganzen bestrijding, 
De jager gebonden wordt aan nog meer regels en tegenwerkende regels en ontheffingen, zullen 
velen er de brui aan geven.
ontneem de mensen hun “plezier” in het beheren en daarna oogsten van hun kleinwild.
wie gaat dan nog de (steeds meer jaarlijks oplopende schade uitkeringsbedragen ) betalen aan 
degene die onze hoge kwaliteits voedselvoorziening ?
 de Nederlandse veeboer, tuinders en landbouwers staan aan de top van kwaliteit, zekerheid 
minimaal gebruik bestrijdingen geneesmiddelen gebruik.
dat is over de andere landen zoals oekraine met hun nog steeds legbatterij gebruik ( sinds 1990 
verboden in nederland) in andere landen waar geen controle of zelfs wet en regelgeving daar over 
het gebruik van is.
De Voedselkwaliteit naast nog eens het transport over land en zee is ook geen milieuwinst.

Hopelijk zal de minister zich goed laten informeren door onpartijdige en op rationele gronden 
Verkregen rapporten.  

 


